



VIEWS

*Rituals,
Amsterdam*



RITUALS: WELLNESS FEELING

RITUALS: WELLNESS FEELING

Rituals, im Jahr 2000 in Amsterdam gegründet, wächst weltweit mit seinem Angebot aus Wellness und Lifestyle. Die Marke eint luxuriöse Kosmetik, Kleidung und Accessoires. Shops, Spas und Shop-in-Shops zeigen den selbstverständlichen Charme natürlicher Produkte. Sie werden zelebriert in einem Ambiente aus Holz und Harmonie.

Rituals, which was founded in 2000 in Amsterdam, is undergoing growth on a global scale with its wellness and lifestyle ranges. The brand unites luxurious cosmetics, clothing and accessories. Shops, spas and shop-in-shop outlets showcase the unmistakable charm of natural products. They are celebrated against a backdrop of wood and harmony.

PROJEKT

Rituals, Amsterdam

INTERIEUR

M+R interior architecture, Eindhoven und Rituals, Amsterdam

KLÖBER SITZMÖBEL

Mera Bürodrehstuhl weiß-grau

Mera Bürodrehstuhl mit

Fußring weiß-grau

FOTOS

Herman de Winter, Eindhoven (1, 3, 8)

Tom van den Berg, Weesp (2, 4, 5, 6)

PROJECT

Rituals, Amsterdam

INTERIOR

M+R interior architecture, Eindhoven, and Rituals, Amsterdam

KLÖBER SEATING

Mera office swivel chair white-grey

Mera office swivel chair with

ring footrest white-grey

PHOTOS

Herman de Winter, Eindhoven (1, 3, 8)

Tom van den Berg, Weesp (2, 4, 5, 6)





Für das Headquarter der jungen Marke entwickelte M+R interior architecture ein fließendes Raumkontinuum, in dem die verschiedenen Bereiche ineinander übergehen. Die offene Organisation lässt Licht bis tief in den Raum fallen und schafft so eine freundliche Arbeitsatmosphäre. Der Wechsel aus Steharbeitsplätzen und sitzender Tätigkeit bringt Bewegung in den Alltag und folgt so der Philosophie des Unternehmens.

M+R interior architecture developed a flowing space continuum for the young brand's head office, in which the different areas merge into one another. The open-plan organisation allows light to penetrate right into the room, creating a friendly working atmosphere. The mix of standing workstations and seated activities brings dynamics into everyday life, which reflects the corporate philosophy.



MERA: NATÜRLICHE GESUNDHEIT

MERA: NATURALLY HEALTHY

Die verschiedenen Anforderungen an die Arbeitsplätze erfüllt Mera sowohl als Bürodrehstuhl als auch als hoher Arbeitsstuhl. Mit seinem weiß-grauen Rücken reflektiert er das Licht und stärkt sowohl das Rückgrat des Sitzenden als auch das Wohlfühlklima im Raum.

Mera fulfils the diverse requirements of the workstations, both as an office swivel chair and as a counter chair. Its white-grey backrest reflects the light and strengthens the sitter's spine as well as improving the feeling of wellbeing in the office.

MERA BÜRODREHSTÜHLE

Automatikhebel für schnelle Anpassung
Punkt-Synchron-Mechanik
Verschiebbarer Sitzkeil
Schiebesitz
Werkzeugloser Polstertausch für Nachhaltigkeit
Optional Kopfstütze,
Lordosenstütze, verstellbare Armlehnen

MERA OFFICE SWIVEL CHAIRS

Automatic lever for quick adjustment
Point-synchro mechanism
Sliding wedge cushion
Sliding seat
Tool-free upholstery replacement for sustainability
Optional headrest, lumbar support, adjustable armrests





Klöber GmbH
Hauptstraße 1
88696 Owingen/Bodensee
Germany

Tel. +49 (0) 75 51-838-0
Fax +49 (0) 75 51-838-142

www.kloeber.com
info@kloeber.com

